
 

BR.0012.2.37.2014 
Protokół Nr 37/14 

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich w dniu 11 marca 2014 roku 
 

W posiedzeniu uczestniczyli radni – zgodnie z listą obecności oraz Pani Agnieszka Jakimów 
Z-ca Skarbnika MiG, Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG, Pani Aleksandra Bąkowska, 
Pani Beata Augustyniak oraz Pani Elżbieta Pasławska. 
 

Porządek obrad: 
1. Informacja na temat pozyskanych budynków na cele mieszkaniowe (Będkowice, 

Mirosławice) oraz stan zaawansowania prac adaptacyjnych. 
2. Sprawy bieżące. 
3. Sprawy mieszkaniowe. 

 

Ad. 3 
Pani Elżbieta Pasławska poinformowała, że ustawa o funduszu sołeckim została 
znowelizowana i dopiero na sesji przedstawi projekt uchwały w tej sprawie. Zaznaczyła, że 
teraz zgodnie z nowymi przepisami będzie to uchwała, która nie będzie określała roku 
budżetowego, ponieważ uchwała będzie podejmowana raz, a dopiero gdy rada nie będzie 
chciała przyznać tego funduszu będzie podejmowała uchwałę o odmowie wyodrębnienia i ta 
uchwała będzie ważna tylko jeden rok. Dodała, że kolejną zmianę jest to, że fundusz sołecki 
będzie można łączyć i  kilka sołectw będzie mogło realizować wspólne zadanie i w ciągu roku 
będzie istniała możliwość dokonywania zmian. Poinformowała, że podwyższono również o 
10 procent refundacji. 
 
Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla wyodrębnienia funduszu 
sołeckiego na rok 2015 i kolejne lata. 
Głosów „za” 2, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 3, „nieobecna” 1 
 
Pani Aleksandra Bąkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Skweru 
Stanisława Dunajewskiego na działce przy ul. Strzelców (park). Zaznaczyła, że projekt tej 
uchwały został przygotowany na wniosek dwóch radnych: Radnego Jacka Ostrowskiego  
i Radnego Mirosława Lecha.  
 
Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla przedstawionego projektu 
uchwały 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecna” 1 
 
Pani Aleksandra Bąkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Skweru 
Wacława Żebrowskiego na działce pomiędzy ulicami: Broniewskiego i Korczaka. Dodała, że 
projekt tej uchwały również został przygotowany na wniosek ww. radnych. 
 
Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla przedstawionego projektu 
uchwały 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecna” 1 
 
Agata Rekść poinformowała, że w związku z tym, że zostały zarządzone wybory do 
Parlamentu Europejskiego zachodzi konieczność dostosowania opisu granic stałych obwodów 
głosowania do stanu faktycznego poprzez dodane nowopowstałej ulicy o nazwie „Złota” do 
obwodu nr 2. 
 
Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla przedstawionego projektu 
uchwały 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecna” 1 
 



 

Pani Beata Augustyniak przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia gminnego 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie MiG Sobótka. Dodała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami rada musi co roku 
uchwalać taki program. Poinformowała, że zmianą jest to, że w tym roku nie mamy 
podpisanej umowy z żadnym schroniskiem. Powiedziała, że ostatnio uczestniczyła w 
konferencji na której był przedstawiciel Urzędu Wojewódzkiego, który mówił jakich błędów 
należy unikać w uchwale i starała się już zastosować do jego wskazówek.  
 
Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla przedstawionego projektu 
uchwały 
Głosów „za” 6, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 
Ad. 1 
Pani Aleksandra Bąkowska poinformowała, że w Mirosławicach na najbliższej sesji będzie 
uchwała dotycząca zmiany mpzp (obiekt nie został już wystawiony do sprzedaży). Odnosząc 
się do Będkowic powiedziała, że cały czas trwa procedura komunalizacji tego gruntu wraz z 
budynkiem. Dodała, że w piątek rozmawiała z pracownikiem Urzędu Wojewódzkiego  
i decyzja podobno została już napisana i czeka u dyrektora do podpisu (niestety nie mogła 
powiedzieć jakie jest rozstrzygnięcie). Zaznaczyła, że jeżeli w ciągu tygodnia nie otrzymamy 
żadnej decyzji wystąpimy z prośbą o informacje na jakim etapie toczy się sprawa, bo być 
może przyspieszy to jakoś podpisanie tej decyzji.   
Radny Tomasz Sadkiewicz zaproponował, aby podjechać do Mirosławic w celu oceny stanu 
budynku. 
 
 

Ad. 3 
Sprawy mieszkaniowe – protokół ZGKiM „Ślęża”. 
 

Protokołowała  Przewodniczący Komisji 
 
Agata Rekść        Mirosław Lech 


